
Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor om het spoeddebat over het
rapport van de Inspectie voor de Gezondheidszorg over
medicatiefouten in de langdurige zorg en thuiszorg van
de agenda af te voeren.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Op verzoek van de PvdA-fractie benoem
ik in het Presidium het lid Hamer tot lid in plaats van het
lid Dijsselbloem.

Ik stel voor, de volgende stukken van de stand van
werkzaamheden af te voeren: 28684-285; 31268-37;
31268-35; 31268-36; 31268-34; 29984-231; 29984-219;
29984-221; 29984-226; 29984-228; 28982-111; 28286-426;
28286-423; 28286-427; 28286-429; 21501-32-409;
21501-32-406; 22112-1049; 21501-32-410; 32442-1;
29659-60; 2010Z10157; 26643-166; 22112-1056; 22112-
1052; 22112-1048; 22112-1031; 21501-30-237; 21501-30-
238; 21501-30-236; 21501-30-235; 21501-30-231; 21501-30-
233; 29484-17; 24587-399; 2010Z13611; 29362-182;
29754-181; 31537-20; 32437-6; 32306-6; 32381-3;
22112-1035; 27295-101; 31568-77; 31954-31; 31568-74;
21501-28-59; 21501-28-61; 22112-1013; 22112-1017;
22112-1027; 22112-1029; 22112-1030; 22112-1044;
22112-1046; 22112-1057; 22112-1058; 22112-1059;
31734-7; 32317-12; 32317-14; 32317-17; 32317-21;
26234-94; 26234-97; 26234-105; 29362-167; 31066-89;
31066-90 en 32123-IXB-15.

Ik stel voor om toe te voegen aan de agenda van de
Kamer:
- het wetsvoorstel Aanpassing van de Wet beheer
rijkswaterstaatswerken ter implementatie van richtlijn
2008/96/EG van het Europees Parlement en de Raad van
19 november 2008 betreffende het beheer van de
verkeersveiligheid van weginfrastructuur (PbEU L 319/59)
(32413);
- het wetsvoorstel Wijziging van de Wet gewasbescher-
mingsmiddelen en biociden in verband met de imple-
mentatie van Europese regelgeving op het gebied van
het op de markt brengen en het duurzame gebruik van
gewasbeschermingsmiddelen (32372);
- het wetsvoorstel Wijziging van verschillende wetten in
verband met harmonisatie en vereenvoudiging van deze
wetten ten behoeve van de uitvoering van die wetten
door het Uitvoeringsinstituut werknemersverzekeringen
(Wet harmonisatie en vereenvoudiging socialezekerheids-
wetgeving) (32421);
- het wetsvoorstel Wijziging van de Wet milieubeheer, de
Wet belastingen op milieugrondslag en de Wet op de
economische delicten ten behoeve van de implementatie
van richtlijn nr. 2008/98/EG van het Europees Parlement
en de Raad van de Europese Unie van 19 november 2008
betreffende afvalstoffen en tot intrekking van een aantal
richtlijnen (PbEU L 312) (Implementatiewet EG-kader-
richtlijn afvalstoffen) (32392);
- het wetsvoorstel Regels voor het verlenen van
vergunning voor de onrechtmatige bewoning van
recreatiewoningen (Wet vergunning onrechtmatige
bewoning recreatiewoningen) (32366);
- het wetsvoorstel Wijziging van de Arbeidsomstandighe-
denwet ten aanzien van de risico inventarisatie en
evaluatie en enkele technische wijzigingen in deze wet en
de Wet minimumloon en minimumvakantiebijslag in

verband met de vierde tranche van de Algemene wet
bestuursrecht (32397).

Ik stel voor om het VAO IPCC en Milieuraad toe te
voegen aan de agenda van heden, met als eerste spreker
het lid Van Veldhoven.

Overeenkomstig de voorstellen van de voorzitter wordt
besloten.

De voorzitter: Het woord is aan het lid Gerbrands.

Mevrouw Gerbrands (PVV): Voorzitter. In het programma
EenVandaag van gisteren was een reportage te zien over
opnieuw een zorginstelling die geld vraagt voor
douchebeurten en ommetjes. Wat mijn fractie betreft,
behoort dit tot de basiszorg. Zij wil daarom graag een
debat met de nieuwe bewindspersoon van VWS om
hierover te spreken.

Mevrouw Leijten (SP): Ik steun dit voorstel. Het lijkt mij
heel goed als wij daarbij spreken over de vraag wat het
nieuwe kabinet, waarschijnlijk de nieuwe staatssecretaris,
op hoofdlijnen als basiszorg beschouwt. Deze kwestie
kan zich voordoen door een gebrek aan normering. Het
lijkt mij verstandig dat wij dit debat voeren voor de
begrotingsbehandeling.

Mevrouw Uitslag (CDA): De CDA-fractie wil graag eerst
een brief, zodat wij duidelijkheid hebben over de vraag
bij welke instellingen dit plaatsvindt. Daarna kunnen wij
wellicht een debat voeren.

Mevrouw Venrooy-van Ark (VVD): Wij willen graag ook
eerst een brief van de minister. In de procedurevergade-
ring willen wij dan graag bekijken op welke manier wij
daarover een debat voeren. Dit kan in de vorm van een
AO of wellicht een plenair debat. Graag eerst een brief
en dan in de procedurevergadering nader beslissen.

Mevrouw Voortman (GroenLinks): Ik sluit mij aan bij
mevrouw Leijten.

De heer Dijkgraaf (SGP): Ik ben ook voorstander van
een brief, maar daarin moet ook de vraag van mevrouw
Leijten worden meegenomen: wat is basiszorg? Wij
krijgen hierover namelijk steeds meer discussies.

De voorzitter: Er is nog geen steun voor een debat. Ik
stel voor om het stenogram door te geleiden naar het
kabinet en de brief af te wachten.

Mevrouw Leijten (SP): In die brief moet wel worden
ingegaan op het verschil tussen antwoorden op
Kamervragen van de PVV-fractie – daarin oordeelt de
minister dat dit niet kan – en antwoorden op vragen van
mij namens de SP-fractie. Daarin stelt de minister dat
een ommetje niet in de AWBZ zit. Ik wil graag dat de
coalitiepartijen zich ervan bewust zijn dat wij hier, als wij
dit niet oplossen, wekelijks items over zullen hebben.

De voorzitter: Dit is de regeling van werkzaamheden.
Het lijkt mij goed om de extra vraag van mevrouw
Leijten toe te voegen aan het stenogram.

Helaas is er niet voldoende steun voor een debat. Wij
wachten de brief af.
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Aldus wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan het lid Peters.

Mevrouw Peters (GroenLinks): Voorzitter. Ik voel mij ook
als mevrouw Peters gerechtigd om het spreekgestoelte te
beklimmen. Ik doe graag een vooraankondiging van een
VAO over de Raad Algemene Zaken, met het verzoek dat
nog heden op de agenda te plaatsen, met aansluitend
daarop stemmingen. Dit AO vindt plaats vanmiddag van
twee tot drie uur.

De voorzitter: Ik stel voor om dat VAO vanmiddag om
drie uur in te plannen.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan het lid Leijten.

Mevrouw Leijten (SP): Voorzitter. Ik vraag een debat aan
over het plan van verzekeraar UVIT om via een aanbeste-
ding te komen tot een vermindering van het aantal
afdelingen voor spoedeisende hulp, waarbij sprake zou
zijn van een vermindering met bijna de helft. We hebben
het hier toch over bereikbare zorg? Ik vind dat de Kamer
met de nieuwe minister een debat moet voeren om tot
een standpunt te komen over het aanbesteden van
spoedeisende hulp.

Mevrouw Venrooy-van Ark (VVD): Wij steunen het
verzoek om een debat, maar wij willen graag dat dit
vooraf wordt gegaan door een brief.

Mevrouw Smilde (CDA): Wij willen ook eerst een brief.

Mevrouw Voortman (GroenLinks): Wij steunen het
verzoek van mevrouw Leijten.

Mevrouw Gerbrands (PVV): Wij steunen het verzoek van
de SP-fractie.

De voorzitter: Er is voldoende steun voor een debat,
dus wij zullen dit debat toevoegen aan de agenda en het
stenogram doorgeleiden naar het kabinet.

Mevrouw Venrooy-van Ark (VVD): Komt er dan wel
eerst een brief? Heb ik dat correct begrepen?

De voorzitter: Dat verzoek geleiden we door naar het
kabinet.

De vergadering wordt enkele ogenblikken geschorst.

Voorzitter
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